
 

ACTA DE REUNIÓ – COMISSIÓ DE TITULACIÓ CT-4 

GRAU EN ENGINYERIA EN INFORMÀTICA 
_____________________ 

 
Data i hora: 28/05/2019 – 12:30 hores 
Lloc: VGA046A - EPSEVG 
 
Assistents: 
José Antonio Román Jiménez – Sotsdirector Cap d’Estudis 
Jordi Esteve Cusiné – Coordinador de la titulació 
Eva Marin Tordera  
Josep Maria Merenciano 
Rafael Vidal Ferré 
Josefina Antonijoan Rull 
Francisco M. Muñoz García 
 
Excusen la seva assistència: 
Ariadna Llorens García 
David Raya Marcos 
 

 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
2. Mapes de recomanacions d’ordre de matrícula entre assignatures a les titulacions. 
3. Taules automàtiques de reconeixement d’assignatures entre les titulacions. 
4. Resultats de les enquestes de les assignatures 2018/2019-1. 
5. Dobles titulacions: propostes d’itineraris (disseny ind.+mecànica / electricitat+electrònica). 
6. Actualització de l’optativitat a les titulacions per al curs acadèmic 2020/2021. 
7. Organització docent 2019/2020. Calendari i Normativa acadèmica. 
8. Altres temes, propostes o suggeriments sobre la titulació. 
 

 
Temes tractats: 
 
Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta l’acta de la sessió anterior d’aquesta comissió, que es 
aprovada pels assistents, sense comentaris ni modificacions. 
 
Mapes de recomanacions d’ordre de matrícula entre assignatures a les titulacions. 
El Cap d’Estudis comenta algunes modificacions del mapa de recomanacions de matrícula 
d’aquesta titulació, en concret la incorporació del tema de les pràctiques externes que es 
consideren com a assignatures optatives. 
 
El Sr. Rafael Vidal comenta que cal treure tota la recomanació de matrícula entre XACO i INTE. 
 
La comissió accepta la proposta de canvis en el mapa de recomanacions d’ordre de matrícula 
d’aquesta titulació. 
 
Taules automàtiques de reconeixement d’assignatures entre les titulacions. 
El coordinador de la titulació Sr. Esteve presenta la taula automàtica de reconeixement 
d’assignatures entre les titulacions dels graus en Enginyeria Informàtica que s’imparteixen a la FIB 



 

i a l’EPSEVG de la UPC que s’ha aprovat pels dos centres i resta pendent de l’aprovació pel 
Rectorat amb la intenció de posar-la en marxa per al proper curs acadèmic 2019/2020. 
 
El Cap d’Estudis comenta que aquesta taula s’afegirà com un annex a la normativa acadèmic del 
nostre centre. 
 
Resultats de les enquestes de les assignatures 2018/2019-1. 
Es revisen els resultats de les enquestes de les assignatures del primer quadrimestre d’aquest 
curs de la titulació del Grau en Enginyeria en Informàtica. 
 
El coordinador de la titulació demana veure les enquestes del 2017/2018-2 per comparar les dades 
de les assignatures que no es repeteixen i entre els assistents  
 
Dobles titulacions: propostes d’itineraris (disseny ind.+mecànica/electricitat+electrònica). 
Aquest punt de l’ordre del dia no es tracta en aquesta comissió de titulació per no afectar-li. 
 
Actualització de l’optativitat a les titulacions per al curs acadèmic 2020/2021. 
El Cap d’Estudis presenta l’oferta d’optativitat de totes les titulacions i també comenta que esta 
rebent propostes de canvis per a la seva implementació en el curs acadèmic 2020/2021. 
 
El Sr. Rafael Vidal comenta que per algunes assignatures que s’ofereixen com a optatives per als 
graus de l’àrea industrial es tingui en compte que el nombre de places ofertades pels estudiants 
d’aquesta titulació sigui superior a la resta de graus per evitar que els estudiants del grau en 
enginyeria informàtica es quedin sense poder matricular-se. 
 
El Sr. Josep Maria Merenciano comenta que es podria fer una sessió informativa sobre les 
assignatures d’aquest grau que s’ofereixen com a optatives a la resta de titulacions de grau. 
 
El coordinador de la titulació Sr. Jordi Esteve demana que a la web de l’escola es faci menció 
sobre aquest tema. 
 
Organització docent 2019/2020. Calendari i Normativa acadèmica. 
El Cap d’Estudis comenta alguna de les novetats del calendari acadèmic per al proper curs: 

 la primera setmana de setembre es farà el curs d’anivellament, 

 el 10 de setembre es dedicarà a l’acollida dels nous estudiants, 

 23 de desembre, estarà reservat per a reunions, recuperació de classes, ... 

 s’han afegit les dates de l’EPS. 
 
Es proposa que el dia 1 d’abril sigui un dia de classe i el 25 de març siguin un dia d’exàmens. 
 
Els assistents accepten aquesta proposta de calendari acadèmic per al proper curs que serà 
revisada per la Comissió de Coordinació Docent i aprovada per la Comissió Permanent del centre 
del dia 13 de juny. 
 
El Cap d’Estudis comenta els canvis introduïts a la normativa acadèmica per al proper curs 
acadèmic, en concret els relacionats amb el sistema d’avaluació, amb la reavaluació i amb els 
criteris de compensables del dos blocs curriculars que tenen totes les titulacions de grau d’aquest 
centre. 
 
Altres temes, propostes o suggeriments sobre la titulació. 
El Sr. Josep Maria Merenciano pregunta com esta el tema de tenir més endolls elèctrics perquè 
els estudiants puguin portar el seu PC personal i el Cap d’Estudis comenta que s’està treballant 
sobre aquest tema per part del sotsdirector responsable. 
 
La reunió s’aixeca a les 13:44 hores.  


